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Hastanede istifa depremiÇalışma Bakanı Işıkhan Nevşehir'e geliyor

Bakan Uraloğlu: "Çevreyolunu
yapmak bizim boynumuzun borcu” 

BAKAN URALOÐLU'NDAN AVANOS'A KÖPRÜ MÜJDESÝ ■ 5'TEVALÝ FÝDAN ASKERLERLE BÝRLÝKTE ÝFTAR YAPTI ■ 3'TE

Çalışma ve 
Sosyal 
Güvenlik 
Bakanı Vedat 
Işıkhan 
bugün 
Nevşehir'e 
geliyor.

HABERiN
DEVAMI
SAYFA 4'TE

Nevşehir 
Devlet 
Hastanesinde 
istifa depremi 
yaşandığı 
iddia edildi.

ÝL SPOR GÜVENLÝK KURULU TOPLANTISI YAPILDI ■ 8'DE

HABERiN DEVAMI SAYFA 4'TE

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Uraloğlu, Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Uraloğlu, 
"Çevreyolunu yapmak bizim "Çevreyolunu yapmak bizim 
boynumuzun borcu.” dedi.boynumuzun borcu.” dedi.

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Uraloğlu, 
"Çevreyolunu yapmak bizim 
boynumuzun borcu.” dedi.

HABERiN DEVAM I SAYFA 3'TE

Bakan Yardımcısı Gizligider Tatlarin'de 
Tarım ve Orman Bakan Yardımcısı Ebubekir 
Gizligider, seçim çalışmaları kapsamında 
Acıgöl'e bağlı Tatlarin beldesini ziyaret etti.

İlklerin Başkanı Osman Süslü
gerçek belediyeciliğin mimarı olacak

U
çhisar Belediye Başkanı ve AK Parti Başkan adayı Osman 
Süslü, Uçhisar'da ihtiyaç duyulan tüm alanlarda bundan 
önceki 

dönemlerde 
olduğu gibi 
bundan sonraki 
süreçte de 
temellerisağlam 
atılan projelerle 
Uçhisar'a gerçek 
belediyeciliği 
göstermeye devam 
edeceklerini 
söyledi.

Nevşehir DSİ yatırımları ile gelişmeye devam ediyor
Devlet Su İşleri (DSİ) 
Genel Müdürü 
Mehmet Akif Balta, 
son 21 yıldaki 
Nevşehir 
yatırımlarını 
açıklayarak, 
“Nevşehir'e 2 milyar 
851 milyon 646 bin 
TL değerinde 59 
tesis inşa ettik. 
Nevşehirliler için 
üretmeye devam 
edeceğiz.” dedi.

Durmaz'ın seçim ofisi dolup taşıyor
AK Parti 
Göreme 
Belediye 
Başkan adayı 
Mustafa 
Durmaz'ın 
seçim ofisi her 
gün Göreme 
halkının 
akınına 
uğruyor.

HABERiN
DEVAMI
SAYFA 3'TE

HABERiN DEVAMI SAYFA 2'DE HABERiN DEVAMI SAYFA 2'DEHABERiN DEVAMI SAYFA 7'DE
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MUHABİRLER
ALPASLAN KÖRÜKCÜ - ÖZLEM EKİCİ

YASEMİN EKİCİ

SAYFA EDİTÖRÜ
SEZER ALTUNOK

UETS (ULUSAL ELEKTRONİK TEBLİGAT SİSTEMİ) ADRESİ
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1 Mart tarihinde yapılacak olan 3Mahalli İdareler ve Yerel Seçim 
çalışmaları kapsamında Çevre ve 

Şehircilik Bakan Yardımcısı Refik 
Tuzcuoğlu'nu Uçhisar'da ağırlayan Başkan 
Osman Süslü, gelecek dönemde yapmak 
istediği projelerini ve Uçhisar kasabasına 
kazandırdığı hizmetleri anlattı.
 “UÇHİSAR'I BİRLİKTE DAHA DA 
GELİŞTİRECEĞİZ”
Uçhisar'da yaşayan 18 yaş ve üstü hiçbir 
geliri olmayan kadınlara aylık 750 TL maaş 
vererek somut ve gerçek belediyeciliğin 
gereğini yapan Süslü, insan odaklı bir 
düşünce içerisinde çaba harcadıklarını 
belirterek birbirinden kıymetli projelerle il 
genelinde farkındalık oluşturmaya devam 
edeceklerini belirtti.
Ortaya koydukları vizyon çalışmalarla 
Uçhisar'ı vizyon kent haline getirmeye 

devam edeceğini aktaran Süslü, “Türkiye 
Yüzyılı vizyonu kapsamında Allah'ın izniyle 
çok daha büyük projeler geliştireceğiz. 
Uçhisar için ilk günkü aşk ve 
heyecanımızla çalışmaya devam edeceğiz. 
Türkiye Yüzyılı'nda ayrıştırmadan, 
ötekileştirmeden kalpten kucaklaşan bir 
düsturla Uçhisar'da Belediye olarak hızlı 
çözümler üretmek için mesai mefhumu 
gözetmeksizin çalışacağız. Uçhisar'da 
ihtiyaç duyulan tüm alanlarda temelleri 
sağlam atılan projelerle Uçhisar'ın gerçek 
belediyeciliğin mimarı olduğunu 
göstermek istiyoruz. Uçhisar'ı birlikte daha 
da geliştireceğiz” dedi.
Uçhisar Belediyesi'ni ve AK Parti Uçhisar 
belde teşkilatı ile seçim koordinasyon 
merkezini ziyaret eden Şehircilik Bakan 
Yardımcısı Tuzcuoğlu, Süslü'ye başarılar 
diledi. HABER MERKEZİ

İlklerin Başkanı Osman Süslü gerçek belediyeciliğin mimarı olacak
Uçhisar Belediye Başkanı ve AK Parti Başkan adayı Osman Süslü, Uçhisar'da ihtiyaç duyulan 
tüm alanlarda bundan önceki dönemlerde olduğu gibi bundan sonraki süreçte de temelleri
sağlam atılan projelerle Uçhisar'a gerçek belediyeciliği göstermeye devam edeceklerini söyledi.

60'ıncı Kütüphane Haftası NEVÜ'de kutlandı
Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi (NEVÜ) Kütüphane
ve Dokümantasyon Daire Başkanlığı, 'Bir Kitap Bir Dünya' 
temasıyla 60'ıncı Kütüphane Haftası kutlama etkinliği düzenledi.

Durmaz'ın seçim ofisi dolup taşıyor

Kültür ve Turizm Bakanlığı Devlet Tiyatroları Genel Müdürlüğü Erzurum Devlet 
Tiyatrosu tarafından Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesinde (NEVÜ) 
sahnelenen “Hiç Kimsenin Öyküsü” adlı tiyatro oyunu, büyük ilgi gördü.

EVÜ ve Devlet Tiyatroları Genel NMüdürlüğü arasında imzalanan 
protokol kapsamında 2023-2024 

eğitim- öğretim yılının sekizinci tiyatro 
gösterimi olan “Hiç Kimsenin Öyküsü” 
adlı tiyatro oyunu, NEVÜ Vali Şinasi Kuş 
Kültür ve Kongre Merkezi Damat 

İbrahim Paşa Salonunda 
tiyatroseverlerle buluştu.
Baki Erdi Mamikoğlu'nun yazdığı ve 
Levent Aras'ın yönetmenliğini yaptığı 
tiyatro oyununa protokol üyeleri, NEVÜ 
akademik ve idari personeli, öğrenciler 
ile tiyatroseverler izleyici olarak katıldı.

“Hiç Kimsenin Öyküsü” adlı tiyatro 
oyunu “Tiyatro Haftası” dolayısıyla 
27 Mart Çarşamba günü de ücretsiz 
olarak NEVÜ Vali Şinasi Kuş Kültür ve 
Kongre Merkezi Damat İbrahim Paşa 
Salonunda tiyatroseverlerle buluştu. 
HABER: HİLAL GÖKTAŞ

“Hiç Kimsenin Öyküsü” adlı oyun sahnelendi

K Parti Göreme Belediye 

ABaşkan adayı Mustafa 
Durmaz'ın 

seçim ofisi her gün Göreme halkının 
akınına uğruyor. 
AK Parti Göreme Belediye Başkan adayı 
Mustafa Durmaz, seçim çalışmalarını 
aralıksız sürdürüyor.
Gittiği her iş yerinde ve evde sıcak bir 
gülümsemeyle karşılanan Durmaz, 
seçildiği zaman Göreme için yapacağı 
projeleri tek tek detaylarıyla anlatıyor.
Göreme halkı Durmaz'a yoğun ilgi 
gösterirken desteklerinin de tam olduğunu 
iletiyor.
Durmaz'a AK Parti Milletvekilleri büyük 
destek veriyor.
“GÖREME HAK ETTİĞİ DEĞERE 
KAVUŞMALI”
Durmaz'ın seçim ofisini ziyaret ederek 
vatandaşlarla buluşan Milletvekili 
Süleyman Özgün, Durmaz'a destek istedi.

Durmaz'ın bütün projelerinin arkasında 
olduğunu belirten Milletvekili Özgün, 
Göreme'nin artık hak ettiği değere 
kavuşması gerektiğini söyledi.
Durmaz da seçilmesi halinde hiç mola 
vermeden projelerini hayata geçirmek için 
çalışmalara başlayacaklarını söyledi.
Durmaz, ekip arkadaşları ile birlikte yoğun 
bir tempoyla ilk olarak Göreme'nin acil 
ihtiyaçlarını, daha sonra bütün projeleri 
hayata geçireceklerini kaydetti. 
HABER: ALPASLAN KÖRÜKCÜ
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Bakan Uraloğlu: "Çevreyolunu
yapmak bizim boynumuzun borcu” 
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı 

Abdulkadir Uraloğlu, AK Parti 
Nevşehir İl Başkanlığı tarafından 

düzenlenen Sektör Temsilcileri İftar 
Programı'na katıldı.
Bir otelde düzenlenen iftar programında 
konuşan Bakan Uraloğlu, Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan'ın liderliğinde 
ülkeye çok güzel hizmetler yaptıklarını 
söyledi. Her tarafı ulaşılır kıldıklarını dile 
getiren Uraloğlu, şunları kaydetti:
"Şöyle bir Türkiye haritasını gözümüzün 
önüne getirelim. Gerçekten kara yolundan 
tutun hava yoluna, demir yoluna kadar 
birçok şey yaptık. Birçok şey de 

planlıyoruz. Yaptıklarımızla övünüyor 
muyuz, gerçekten övünmemiz lazım. 
Yeterli mi, asla yeterli değil. Eğer biz 
dünyada 10 ekonomiden birisi olacaksak 
ki çok şükür olacağız inşallah, o zaman 
ülkemizde daha çok yatırım yapmamız 
lazım. Ulaştırma sektöründe yatırım 
yapmamız lazım. Cumhurbaşkanı'mız da o 
talimatları bize verdi. Biz de o yatırımları 
yapıyoruz."
Bakan Uraloğlu, Nevşehir'de bugüne kadar 
yaptıkları hizmetleri ve bundan sonra 
hayata geçirecekleri projeleri de anlattı.
Uraloğlu, "Çevreyolunu yapmak bizim 
boynumuzun borcu.” dedi.

“2024 YILINI ÇOK BEREKETLİ 
GEÇİRECEĞİZ”
Bakan Uraloğlu'nun birbirinden önemli, 
birbirinden değerli müjdeler verdiğini 
aktaran Milletvekili Çalışkan, “Bizim için 
hayati önem taşıyan, Nevşehir'imiz için, 
hayati önem taşıyan 3 konu vardır. Bu 3 
konuyla ilgili de tarih vermek suretiyle bize 
güç verdi, kuvvet verdi. Ben sizlerin 
huzurunuzda değerli bakanımıza 
tekrardan çok teşekkür ediyorum. Çevre 
yolu bizim için önemli. Kapadokya 
Havalimanı bizim için çok değerli ve tarihi 
Avanos köprümüz bugün de Sayın 
Bakanımızın teşrifleriyle orada bir açıklama 
yaptık. İnşallah bu 3 konuda da 
önümüzdeki süreçte Allah'ın izniyle 2024 
yılını çok bereketli geçirerek 
memleketimize bu yatırımları, bu 
hizmetleri getireceğiz.” ifadelerini kullandı.
“HER GELDİĞİNDE YÜZÜMÜZÜ 
GÜLDÜRDÜ, MÜJDELERLE GELDİ”
İl Başkanı Kemikkıran da, “Rahmet ayı 
ramazan günü, Sayın Bakanımız rahmetle 
geldi şehrimize. Allah kendisinden razı 
olsun. Her geldiğinde yüzümüzü 
güldürdü, müjdelerle geldi. Şehrimizin 
beklentileri, kronik problemlerimizle ilgili 
gün boyu şehrimizde çalışmalarda 
bulundu ve Nevşehir kamuoyunu inşallah 
sevindirecek müjdeli haberleri gün 
içerisinde verdi. Ben bir kez daha şehrimiz 
adına, teşkilatımız adına Sayın Bakanıma 
şükranlarımı sunuyorum.” diye konuştu.

“UZUN YILLARDIR KONUŞULAN 
ÇEVRE YOLUNU ŞEHRİMİZE 
KAZANDIRACAĞIZ”
Savran ise şunları söyledi: “Sayın Bakanım 
da hatırlayacaktır. Bir önceki bakanımızın 
şehrimizi ziyaretinde kendisi de karayolları 
genel müdürüydü. Bize o gün dedi ki bu 
18. madde uygulamasını bitirin. Ben de 
dedi bakanlıkta takip edeceğim. Ve dedi bu 
çevre yolu inşallah dedi yatırım 
programına aldıralım ve yaptıralım dedi. 
Biz tabii 18'i bitireceğiz derken itirazlar. 
Efendim 7-8 ay uğraşıyorsunuz bir itiraz 
daha oluyor. Vesaire derken Sayın 
Bakanım, bakan koltuğuna oturdu. Bizim 
işimiz biraz daha rahatladı. Burada düz 
mantıkla 18. madde uygulaması bakan 
olmaktan daha zor diye bir sonuç 
çıkarabiliriz belki. Emekleri var olsun. Çok 
teşekkür ediyoruz. İnşallah şehrimizde 
uzun yıllardır konuşulan, artık herkesin 
konuşmaktan da bıktığı, çevre yolunu 
belediyemiz olarak 18. madde 
uygulamasıyla kamulaştırmasını bitirerek 
çünkü Ulaştırma Bakanlığının yatırım 
programına alması için bunu bitirmemiz 
gerekiyordu. Bitirerek şehrimize 
kazandıracağız.”
Programa AK Parti Nevşehir Milletvekilleri 
Süleyman Özgün, Emre Çalışkan, Belediye 
Başkanı ve AK Parti Belediye Başkan adayı 
Mehmet Savran, AK Parti İl Başkanı Ali 
Kemikkıran, sektör temsilcileri ve partililer 
katıldı. HABER: ALPASLAN KÖRÜKCÜ

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Uraloğlu, "Çevreyolunu yapmak bizim boynumuzun borcu.” dedi.

T
arım ve Orman Bakan Yardımcısı 
Ebubekir Gizligider, seçim 
çalışmaları kapsamında Acıgöl'e 

bağlı Tatlarin beldesini ziyaret etti. 
Bakan Yardımcısı Gizligider ve AK Parti 
Tatlarin Belediye Başkan adayı Olcay 
Günbey seçim çalışmaları kapsamında 
Tatlarin'de esnaf ziyareti gerçekleştirdi.
Gizligider esnaflarla tek tek görüşüp 
Günbey'e destek istedi.
“BARAJIMIZI ESKİ HALİNE 
KAVUŞTURACAĞIZ”
Tatlarin barajını eski haline kavuşturacağın 
sözünü veren Günbey, “Acı su mevkiinde 
bulunan, kanalizasyon sisteminin baraj 
bölgesinde yarattığı kirliliği önlemek için 
gerekli girişimler yapılacak. Arıtma ve bay-

pas sistemi ile birlikte barajımız eski haline 
kavuşturup, yeni nesillere yaşanabilir 
temiz bir Tatlarin bırakacağız." ifadelerine 
yer verdi. HABER: ÖZLEM EKİCİ

Bakan Yardımcısı Gizligider Tatlarin'de 

ali Fidan, İl Jandarma VKomutanlığını ziyaret ederek 
Nevşehir'in huzurunu ve 

vatandaşların güvenliğini sağlamak için 
başarıyla vatani görevini yapan er ve 

erbaşlarla birlikte iftar yaptı.
Askerlerle iftar yapıp sohbet eden Vali Fidan'a 
İl Jandarma Komutanı Jandarma Kıdemli 
Albay Bahittin Murat Yakın da eşlik etti. 
HABER:YASEMİN EKİCİ

Vali Fidan askerlerle
birlikte iftar yaptı

Nevşehir Valisi Ali Fidan, İl Jandarma Komutanlığını 
ziyaret ederek askerlerle birlikte iftar yaptı. 
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eçim çalışmaları kapsamında SNevşehir'e gelen Bakan Yardımcısı 
Tuzcuoğlu, AK Parti Nevşehir 

Milletvekili Emre Çalışkan, AK Parti 
Nevşehir İl Başkanı Ali Kemikkıran, AK Parti 
Belediye Başkan adayı Rıza Aydın ve 
beraberindeki heyet, Kozaklı Kaymakamı 
Yasin Gürkan'ı ziyaret etti.

Tuzcuoğlu, Kozaklı'daki devlet yatırımları 
konusunda Kaymakam Gürkan'dan bilgi 
alarak istek ve talepleri dinledi. 
İnşası devam eden Kadın, Aile ve Gençlik 
Merkezinde de incelemelerde bulunan 
Bakan Yardımcısı Tuzcuoğlu, yapılan 
çalışmalardan memnuniyetini dile getirdi. 
HABER: ÖZLEM EKİCİ

Bakan Yardımcısı Tuzcuoğlu Kozaklı'yı ziyaret etti
Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakan Yardımcısı Refik Tuzcuoğlu
ve beraberindeki AK Parti heyeti Kozaklı'da ziyaretlerde bulundu.

Sigortacılar iftarda buluştu

evşehir'de faaliyette bulunan 

NSigorta acentelerinin 
yöneticileri, Nevşehir Sigorta 

Acenteleri Derneği tarafından 
düzenlenen geleneksel iftar 
yemeğinde bir araya geldi.
İftar yemeğine Türkiye Gazeteciler 
Federasyonu (TGF) Genel Sekreteri ve 
Nevşehir Gazeteciler Cemiyeti (NGC) 
Başkanı Bayram Ekici, Nevşehir Esnaf 
Sanatkarlar Kredi ve Kefalet Kooperatifi 
Başkanı Erdoğan Korkutmaz, Ticaret ve 
Sanayi Odası Sigortacılık Müdürü Veysel 
Donmaz ve Doğal Afet Sigortaları 
Kurumu Gaziantep Bölge Sorumlusu 
Ulvi Murat Bozgöz ile Nevşehir'de 
faaliyette bulunan sigorta acentelerinin 
yetkilileri katıldı.

Bir restoranda düzenlenen iftar 
yemeğinde konuşan Nevşehir 
Sigortacılar Derneği Başkanı Lokman 
Kozan, Nevşehir'de faaliyet gösteren 
sigorta acentelerinin seçkin 
yöneticileriyle birlikte belirli 
dönemlerde bu tür programlarla bir 
araya geldiklerini söyledi. 
Kozan, iftar yemeğine katıldıkları için 
tüm davetlilere teşekkür etti.
İftar yemeğinin ardından Doğal Afet 
Sigortaları Kurumu Gaziantep Bölge 
sorumlusu Ulvi Murat Bozgöz, sigorta 
acentecilerinin çeşitli konulardaki 
sorularını cevaplandırdı.
İftar yemeği, toplu olarak günün anısına 
fotoğraf çekimi ile sona erdi. HABER: 
SEZER ALTUNOK

Çalışma Bakanı Işıkhan Nevşehir'e geliyor
alışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı ÇVedat Işıkhan bugün Nevşehir'e 
geliyor. Çalışma ve Sosyal Güvenlik 

Bakanı Vedat Işıkhan, seçim çalışmaları 
kapsamında çeşitli temaslarda bulunmak 
üzere bugün Nevşehir'e geliyor.

Bakan Işıkhan, ilk olarak bir otelde iş 
insanları ile bir araya gelerek toplantı 
gerçekleştirecek.
Ardından AK Parti İl Başkanlığını ziyaret 
ederek, seçim çalışmaları hakkında bilgi 
alacak. HABER: SEZER ALTUNOK

Kaymakam Gürkan yangında zarar gören evi inceledi
Kaymakam Gürkan, Kapaklı köyünde 
meydana gelen yangında zarar gören evi 
ziyaret etti. Kozaklı Kaymakamı Yasin 
Gürkan, Kozaklı'ya bağlı Kapaklı köyünde 
akşam saatlerinde sobadan çıkan 
yangından zarar gören evi ziyaret etti.
İlçe Jandarma Komutanı Teğmen Yavuz 
Alpak ile birlikte zarar gören evi inceleyen 
Kaymakam Gürkan, yalnızca bir şahısta 
basit tıbbi müdahale ile giderilebilecek 
yanık meydana geldiğini, maddî hasarın 
giderilmesinde devletin yardımcı olacağını, 
cana zarar gelmemesinin 
en büyük tesellileri olduğunu belirtti. 
HABER: ÖZLEM EKİCİ

rgüp İlçe Müftüsü İsmail 

ÜKaradavut, iftarda Ortahisar'da 
hafızlık yapan öğrencilerle bir 

araya geldi.
İlçe Müftüsü Karadavut, Ortahisar 
Reisül-Kurra Ahmet Hamdi Efendi 
Kur'an Kursunda hayırseverler 
tarafından düzenlenen iftar 

programında hafızlık öğrencileri 
buluştu. Düzenlenen iftar programında 
Karadavut, iftar öncesi öğrencilerle bir 
süre sohbet etti. 
Karadavut, “Kur'an-ı Kerim'e hizmetkar 
olma yolunda emek veren, Kur'an aşığı” 
olarak seslendiği öğrencilere başarılar 
diledi. HABER: YASEMİN EKİCİ

Hastanede istifa depremi
evşehir Devlet 

NHastanesinde istifa 
depremi yaşandığı 

iddia edildi. Nevşehir 
Devlet Hastanesi 
Başhekimi, başhekim 
yardımcısı ve hastane 
yönetiminin istifa ettiği 
iddia edildi. Konuyla ilgili 
Sağlık İl Müdürlüğünden 
resmi bir açıklama 
yapılmadı. HABER: 
ALPASLAN KÖRÜKCÜ

Ürgüp Müftüsü Karadavut iftarda
hafızlık öğrencileriyle buluştu
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Çeşitli temas ve incelemelerde bulunmak 
üzere Nevşehir'e gelen Ulaştırma ve 
Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, 
Avanos'ta restorasyon çalışması süren 
tarihi Taş Köprü önünde halka seslendi.
31 Mart seçimlerinin yaklaştığını belirten 
Bakan Uraloğlu, “Önümüzde bir seçim 
süreci var. O seçim sürecinde bir yarış var. 

Seçim sürecindeki yarışımız inşallah 
Nevşehir'imize, Avanos'umuza güzel 
hizmetler yapacak olan bir ekiple beraber 
biz de güzel hizmetler yapmaya talibiz. 
İnşallah onları sizlerle beraber yapacağız.” 
dedi. Köprünün tarihi hakkında bilgi veren 
Uraloğlu, “Cennet mekan Sultan 
Abdulhamid döneminde yapılmış olan

11 ayaklı, 152 metre uzunluğundaki tarihi 
bir köprü vesilesiyle burada bulunuyoruz. 
Eskiler bilirler bunun üstü ahşap bir 
köprüymüş. 1925 yılında olan bir yangında 
o ahşap kısım yanmış. Ve o dönemde 
betonarme olarak yapılmış. Biraz kendi 
aslından uzaklaşmış maalesef. Sonra 1995 
yılında köprü belli sebeplerden dolayı 
yıkılmış ve yeniden bazı ilaveler yapılarak 
çok orijinaline de uygun olmayan şekilde 
hayata geçirilmiş.” diye konuştu.
“BU SENE İÇERİSİNDE BİTİRİP 
HİZMETE AÇACAĞIZ”
Köprünün tadilatı konusunda yetkinin 
Kültür ve Tabiat Varlıklarında olduğunu 
aktaran Uraloğlu, şöyle konuştu: “Onlarla 
da oturduk, konuştuk. Bunu 
Nevşehir'imize, Avanos'umuza nasıl 
kazandırırız diye istişare ederek bir proje 
yaptık. Şimdi bunu 11 adet taş kargir 
diyoruz, taş ayakları onları da gerekli 
restorasyonu yapıyoruz. Üzerini de 
inşallah böyle güzel Avanos'a yakışacak 
şekilde çelik bir tabliye ile bunu da kurula 
onaylattık. Tarihi dokusunu mümkün 
olduğunca muhafaza edecek şekilde 
inşallah çalışmaları yürütüyoruz. Tabi bu 
birazcık iğneyle kuyu kazma gibi. İstenen 
şartlarda yapmamız gerekiyor. Onun için 

arkadaşlarımız yavaş bir tempoda ama 
kendi tarihi dokusuna uygun bir tempoda 
yapım çalışmalarını yürütüyor. Türkler 
olarak sonuç odaklıyız. Tamam da ne 
zaman bitecek? Bu sene içerisinde inşallah 
bitirip hizmete açacağız. Hayırlı uğurlu 
olsun. Cumhurbaşkanımızın Nevşehir'e 
verdiği kıymet bellidir. O anlamda buradan 
yapılması gereken bir şeyi biz 
esirgemiyoruz, onları da yapmaya devam 
edeceğiz. Köprümüzü de inşallah tarihi 
dokusuna uygun bir şekilde bitirerek 
sizlerin kullanımına açacağız.”
BAKAN URALOĞLU ÜRGÜP'TE AK 
PARTİ'YE DESTEK İSTEDİ
Daha sonra Ürgüp ilçesine geçen Uraloğlu, 
seçim ofisini ziyaret etti.
Burada konuşan Uraloğlu, “Ürgüp 
Belediyemizin yapacağı hizmetler 
noktasında bizim üzerimize ne düşüyorsa 
biz de o noktada olacağız. Takım ruhu, 
ekip ruhu gerçekten kıymetli. Onun için 
sadece bir seçimi kazanma noktasında 
değil, gerçekten güçlü bir şekilde kazanma 
noktasında hepimizin gayreti kıymetlidir. 
Cumhurbaşkanımıza, AK Partimize 
buradan ne kadar güçlü destek verirsek o 
kadar mutlu olacağız.” dedi. HABER: 
ALPASLAN KÖRÜKCÜ

Bakan Uraloğlu'ndan Avanos'a köprü müjdesi
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Uraloğlu, Avanos'taki tarihi 
Taş Köprü'nün bu yıl içerisinde biteceği müjdesini verdi.

Milli Eğitim Müdürü Yazıcı okul ziyaretlerine devam ediyor
Nevşehir İl Milli Eğitim Müdürü Yusuf Yazıcı, Ortahisar Fatih İlk/Ortaokulunu ve Şehit Ali Kayaca
İmam Hatip Ortaokulunu ziyaret ederek idareci, öğretmen ve öğrencilerle bir araya geldi. 

iyarette okuldaki çalışmalar Zhakkında bilgi alan İl Müdürü Yazıcı, 
okulun birimlerinde yaptığı 

incelemelerden sonra öğrencilerin dersine 
misafir oldu. 
Öğrencilerin taleplerini dinleyen Yazıcı, 
gelecek hedefleri, beklentileri üzerine 
sohbet etti. 
İl Müdürü Yazıcı, “Siz değerli 
öğrencilerimizin uzun vadeli gelecek 
planlarınızın, hedeflerinizin olmasına 
önem veriyoruz ve gelecek yüzyılda her 
anlamda donanımlı bireyler olarak 
yetişmenizi istiyoruz.” diyerek öğrencilere 
tavsiyelerde bulundu.
Daha sonra öğretmenler odasında 
öğretmenlerle bir araya gelerek eğitim 
öğretim süreçleri, MEB'in ve İl Milli Eğitim 
Müdürlüğü tarafından gerçekleştirilen 
projeler ve öğrencilerin akademik 
başarılarının artırılmasına yönelik 

çalışmalar üzerine sohbet etti. 
Yazıcı, “Projeler, öğrencilerimize bilgi ve 
beceri kazandırmak amacıyla hem grup 
halinde hem de bireysel olarak yaptıkları 
çalışmaları içermektedir. Öğrencilerimizin 
ekip çalışması ile becerilerinin 
geliştirilmesi açısından projeler oldukça 
önemlidir. Bu bağlamda projelerle 
öğrencilerimizi çok yönlü yetiştirmeliyiz 
ve öğrencilerimizi yetiştirirken de 
medeniyetimizin üzerine dijital dünyayı 
inşa ederek öğrencilerimizi dijital 
dünyadan faydalandırmalı fakat bunu 
gerçekleştirirken de dijital dünyaya 
hapsetmemeye özen göstermeliyiz.” 
ifadelerini kullandı. 
İdareci ve öğretmenlerin fikir, öneri ve 
görüşlerini dinleyen Yazıcı, özverili 
çalışmalarından dolayı idareci ve 
öğretmenlere teşekkür etti. HABER 
MERKEZİ

Uçhisar Belediye personelinden Başkan Süslü'ye iftar yemeği

ftar yemeğinin düzenlediği salonda 

İpersonelin tezahürat ve alkışları ile 
karşılanan Başkan Süslü, personelinin

31 Mart yerel seçimlerinde desteğini 
hissetti. 
Programı düzenleyen personele teşekkür 
eden Süslü, “Allah doğduğumuz, 
büyüdüğümüz, bizi biz yapan kentimize 
kasabamıza hizmet etmeyi nasip etti. 
Siz değerli mesai arkadaşlarım özverili 
çalışmaları sayesinde Uçhisar'da 
yapılmayanları yaptık. Sosyal devlet 
anlayışına uygun bütün vatandaşlarımıza 

hizmet götürdük. Bütün Uçhisarlı 
vatandaşlarımızla bu kasaba için, burada 
yaşayan insanlar için iş birliği yaparak 
çalıştık. Bizim için esas olan 'Vatanını en 
çok seven, görevini en iyi yapandır' 
felsefesidir. Belediyede çalışan her kim 
olursa olsun eğer işini düzgün yapıp bu 
şehre hizmet ediyorsa benim başımın tacı, 
yol arkadaşımdır. İnşallah sizlerin de 
desteği ile çok daha güzel, çok daha 
huzurlu ve mutlu bir kent olarak bu ilde 
farkındalık yaratmaya devam edeceğiz.” 
dedi. HABER MERKEZİ

Uçhisar Belediye personeli, Belediye Başkanı 
Osman Süslü'ye ithafen iftar yemeği düzenledi.
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NEVÜ Öğretim Üyesi İğci'nin
projesine TÜBİTAK desteği

NEVÜ Fen-Edebiyat Fakültesi 
Moleküler Biyoloji ve Genetik 
Bölümünde görev yapan Dr. 

Öğretim Üyesi Naşit İğci'nin araştırmacı 
olarak katıldığı “TÜBİTAK 1001 – Deprem 
Bölgesi Üniversiteleri Özel Çağrısı-
BİNBİRÇABA” kapsamındaki “Montivipera 
wagneri (Vagner Engereği) Zehrinin 
Proteomik Karakterizasyonu ve Potansiyel 
Antikanser Etkinliğinin Araştırılması” isimli 
proje desteklenmeye hak kazandı.
Adıyaman Üniversitesi Fen-Edebiyat 
Fakültesi Biyoloji Bölümünden Prof. Dr. 
Mehmet Zülfü Yıldız'ın yürütücülüğünü 
yapacağı projede; Kütahya Sağlık Bilimleri 
Üniversitesi'nden Dr. Öğretim Üyesi Suna 
Karadeniz Saygılı ve Iğdır 
Üniversitesi'nden Dr. Öğretim Üyesi 
Bahadır Akman da araştırıcı olarak yer 
almakta.
Dört farklı üniversitenin iş birliği ile 
gerçekleştirilecek 30 ay süreli proje 
kapsamında; ülkemize endemik Vagner 
Engereğinin zehir içeriğinin belirlenmesi 
ve zehirde bulunan protein ve peptitlerin 
antikanser özelliklerinin araştırılarak 
biyoteknolojik kullanım potansiyelinin 
ortaya konulması amaçlanıyor.
İğci tarafından özellikle Vagner Engereği 
zehrinde bulunan proteinlerin 
saflaştırılması ve tanımlanmasına yönelik 
çalışmalar gerçekleştirilecek.
Projede ayrıca 1 doktora sonrası araştırıcı 
ve 2 yüksek lisans öğrencisi de bursiyer 

olarak çalışmalara destek sağlayacak. 
Proje süresince TÜBİTAK STAR programı 
ile lisans öğrencilerinin de katılımı 
sağlanarak genç araştırmacıların kendini 
geliştirmesi için fırsat yaratılacak.
TÜBİTAK tarafından en çok destek verilen 
programlarından biri olan '1001 Bilimsel 
ve Teknolojik Araştırma Projelerini 
Destekleme Programı'nın amacı, yeni 
bilgiler üretilmesi, bilimsel yorumların 
yapılması veya teknolojik problemlerin 
çözümlenmesi için bilimsel esaslara 
uygun olan projelerin desteklenmesi. 
Senede iki sefer açılan çağrılar 
kapsamında başvuru yapılabilen NEVÜ 
öğretim üyelerine, 1001 projelerini 
hazırlama ve başvuru aşamalarında 
üniversitenin Teknoloji Transfer Ofisi de 
destek vermekte. HABER MERKEZİ

T.C.
HACIBEKTAŞ

(SULH HUKUK MAH.) SATIŞ MEMURLUĞU
2023/15 SATIŞ TAŞINMAZIN

GAZETE VEYA İNTERNET HABER SİTESİ İLANI

(Basın: 02010892) Resm� �lanlar www.�lan.gov.tr’de

Örnek No: 55*

 B�r borçtan dolayı aşağıda c�ns, m�ktar ve değerler� yazılı mallar satışa çıkarılmış 
olup mahcuzun ayrıntılı görseller�ne, artırmaya �l�şk�n şartlara ve ayrıntılı açıklamalara 
esat�s.uyap.gov.tr adres� üzer�nden 2023/15 SATIŞ sayılı dosya numarası �le er�ş�m 
sağlanab�l�r.
Hacıbektaş Sulh Hukuk Mahkemes� 2022/318esas2023/135 sayılı karar ve 25.05.2023 
karar tar�hl� �lamı �le Satılmasına karar ver�len taşınmazın c�ns�, n�tel�ğ�, bulunduğu yer, 
kıymet� ve öneml� özell�kler�:

1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özell�kler�  : Nevşeh�r �l� Hacıbektaş �lçes� Yen�yapan köyü 584 parsel sayılı 
taşınmaz tapu kaydında tarla vasfındadır.Kuru tarım yapılmaktadır. Tarla olarak 
kullanıldığı görülmüş olup tarımsal faal�yet� engelleyecek herhang� b�r unsur 
bulunmamaktadır.
Yüzölçümü : 32.850 m2 İmar Durumu:  -
Kıymet�: 907.317,00 TL KDV Oranı: %10
Kaydındak� Şerhler: Tapu kaydındak� g�b�d�r
Artırma B�lg�ler�
1. Artırma   Başlangıç Tar�h ve Saat� : 01/05/2024 - 10:43 
   B�t�ş Tar�h ve Saat�       : 08/05/2024 - 10:43
2. Artırma   Başlangıç Tar�h ve Saat� : 27/05/2024 - 10:43  
   B�t�ş Tar�h ve Saat�        : 03/06/2024 - 10:43

2 NO'LU TAŞINMAZIN
Özell�kler�  : Nevşeh�r �l� Hacıbektaş �lçes� Yen�yapan köyü 495 parsel sayılı 
taşınmaz tapu kaydında tarla vasfındadır. Kuru tarım yapılmaktadır. Tarla olarak 
kullanıldığı görülmüş olup tarımsal faal�yet� engelleyecek herhang� b�r unsur 
bulunmamaktadır.
Yüzölçümü: 34.200 m2 İmar Durumu:Yok 
Kıymet�: 944.604,00 TL KDV Oranı: %10
Kaydındak� Şerhler: Büyük ova koruma alanı �çer�s�nded�r /Hacıbektaş koruma alanı 
�çer�s�nded�r.
Artırma B�lg�ler�
1. Artırma   Başlangıç Tar�h ve Saat� : 01/05/2024 - 11:03 
   B�t�ş Tar�h ve Saat�     : 08/05/2024 - 11:03
2. Artırma   Başlangıç Tar�h ve Saat� : 27/05/2024 - 11:03 
   B�t�ş Tar�h ve Saat�      : 03/06/2024 - 11:03

3 NO'LU TAŞINMAZIN
Özell�kler�  : Nevşeh�r �l� Hacıbektaş �lçes� Yen�yapan köyü 203 parsel sayılı 
taşınmaz tapu kaydında tarla vasfındadır. Kuru tarım yapılmaktadır. Tarla olarak 
kullanıldığı görülmüş olup tarımsal faal�yet� engelleyecek herhang� b�r unsur 
bulunmamaktadır.
Yüzölçümü: 41.000 m2 İmar Durumu: - 
Kıymet�: 1.132.420,00 TL KDV Oranı: %10
Kaydındak� Şerhler: Tapu kaydındak� g�b�d�r
Artırma B�lg�ler�
1. Artırma   Başlangıç Tar�h ve Saat� : 01/05/2024 - 11:23 
   B�t�ş Tar�h ve Saat�     : 08/05/2024 - 11:23
2. Artırma   Başlangıç Tar�h ve Saat� : 27/05/2024 - 11:23
   B�t�ş Tar�h ve Saat�       : 03/06/2024 - 11:23

(İİK m.114 ve m.126)     
(*) İlg�l�ler tab�r�ne �rt�fak hakkı sah�pler� de dah�ld�r.

22/03/2024

Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi (NEVÜ) Fen-
Edebiyat Fakültesi Moleküler Biyoloji ve Genetik 
Bölümünde görev yapan Dr. Öğretim Üyesi Naşit 
İğci'nin projesi desteklenmeye hak kazandı.

ZAYİ
Nevşehir Valiliği İl Göç İdaresinden

almış olduğum Geçici Koruma
Kimlik Belgesi kaybolmuştur.

HÜKÜMSÜZDÜR
HACIGÜL AHMEDİ

Y. Kimlik No: 99123421304

Bakan Uraloğlu'dan AK Parti Ürgüp Seçim Ofisine ziyaret
laştırma ve Altyapı Bakanı 

UAbdulkadir Uraloğlu, çeşitli 
ziyaret ve incelemelerde 

bulunmak üzere geldiği Nevşehir'deki 
programları kapsamında Ürgüp'ü ziyaret 
etti. Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Uraloğlu, 
öğle saatlerinde havayolu ile Nevşehir'e 
geldi. Buradaki karşılama töreninin 
ardından ilk olarak Nevşehir Valiliğini 

ziyaret etti. Bakan Uraloğlu, ziyaretlerinin 
ardından AK Parti Ürgüp Belediye Başkan 
adayı Fahri Yıldız'ın seçim ofisini ziyaret 
ederek, Başkan adayı Yıldız'a destek istedi.
Uraloğlu'na ziyaretleri kapsamında 
AK Parti Nevşehir Milletvekilleri 
Süleyman Özgün ve Emre Çalışkan ile
AK Parti İl Başkanı Ali Kemikkıran eşlik etti. 
HABER MERKEZİ

Altınyıldızdan Türkiye dereceleri
ltınyıldız Koleji Anadolu Lisesi 

ADil Bölümü öğrencileri 
düzenlenen sınavlarda        

Türkiye derecesi elde etti.
300'ü aşkın okulun katıldığı Modadil 
Türkiye Geneli YDT İngilizce alan 
sınavında Altınyıldız, Türkiye 15'ncisi 
oldu. 3 bin 965 öğrencinin katılımıyla 
gerçekleşen sınavda Altınyıldız Koleji 

Anadolu Lisesi Dil Bölümü 
öğrencilerinden 80 soruluk sınavda 
Yakup Pınarbaşı Türkiye 88'ncisi, Eren 
Güvenkaya Türkiye 161'ncisi oldu. 
Okul idarecileri emeklerinden ve 
katkılarından dolayı Dil Bölümü 
öğretmenini tebrik ederek, öğrencilerin 
başarılarının devamını diledi. 
HABER MERKEZİ
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NEVÜ'den yapılan açıklamaya göre, 
dönem başından bu yana haftalık eğitim 
toplantıları düzenleyerek kulüp üyelerinin 
doğada yaşam, birlik olma, kendine 
yetebilme gibi konularda gelişmelerinin 
sahada uygulaması için düzenlenen 
etkinliğe kulübün akademik danışmanları 
Öğr. Gör. Mehmet Fatih Tan ve Arş. Gör. 
Mücahit Işık, 4 lider izci ve 5 takım 
dahilinde 30 izci olmak üzere toplam 36 
kişi katıldı.
İZCİ, KIŞ ŞARTLARINA HAZIR 
OLMALIDIR
Kış eğitim kampında kulübün lider izcileri 
tarafından arazide belirli bölgelere 
bırakılan ve sürekli takibi yapılan izci 

takımları, belirtilen süre içerisinde kendi 
barınaklarını oluşturup doğada hayatta 
kalma için gerekli uygulamaları 
gerçekleştirdi. Kampın detayları hakkında 
bilgi verilmeyen izcilere, izci daima 
hazırdır parolasına göre habersiz bir 
şekilde tatbikatlar yaptırıldı.
İZCİNİN EĞLENCESİ ATEŞ GECESİ
"Ateş gecesi" olarak adlandırılan ve izcilerin 
eğlencesi olan kampın son gecesi, törenle 
yakılan büyük ateş etrafında toplanan 
izciler hazırladıkları skeçleri, oyunları ve 
yarışmaları sergiledi.
Ateş gecesi sonrası etkinliklerine devam 
ederek doyasıya eğlenen NEVÜ İzci 
Kulübü, kampını sonlandırdı. BÜLTEN

NEVÜ İzci Kulübü'nden kış eğitim kampı
Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi (NEVÜ) Sağlık Kültür ve Spor Daire Başkanlığı 
bünyesinde faaliyet gösteren öğrenci kulüplerinden  İzci Kulübü tarafından, 
Ürgüp'te bulunan Damsa Barajı piknik alanında kış eğitim kampı düzenlendi.

Nevşehir DSİ yatırımları ile gelişmeye devam ediyor
Devlet Su İşleri (DSİ) Genel Müdürü Mehmet Akif Balta, son 21 yıldaki Nevşehir 
yatırımlarını açıklayarak, “Nevşehir'e 2 milyar 851 milyon 646 bin TL değerinde 
59 tesis inşa ettik. Nevşehirliler için üretmeye devam edeceğiz.” dedi.

Tarım ve Orman Bakanlığı, DSİ Genel 
Müdürlüğü, kurumsal altyapısı, 
tecrübeli personeli ve güçlü makine 

parkıyla, ülkenin dört bir yanında, refah 
düzeyini artıran su yapılarını inşa ederek 
vatandaşların hizmetine sunma 
sorumluluğunu yerine getiriyor.
İklim değişikliği, hızlı nüfus artışı, artan 
sanayileşme ve diğer çevre sorunlarıyla 
birlikte yaşamın kaynağı olan suyun değeri 
her geçen gün artarken, DSİ tarafından 
tamamlanarak hizmete sunulan içme suyu 
tesisleri, tarımsal üretimin lokomotifi olan 
barajlar, gölet ve yer altı depolama 
tesisleri, ülkenin enerjide dışa 
bağımlılığına set çeken HES'ler ve 
parçalanmış tarım arazilerini yeniden 
ekonomiye kazandıran arazi toplulaştırma 
ve tarla içi geliştirme projeleri ile suya yön 
veriliyor.
“Su Vatandır” hassasiyeti ile çalışmalarını 
sürdüren DSİ Genel Müdürlüğü, suyun 
özellikle tarım ve sanayide yarattığı güçlü 
etki sayesinde geniş iş sahalarının 
doğmasına imkân sağlarken yapmış 
olduğu taşkın koruma tesisleri ile de olası 
taşkınlardan kaynaklanabilecek can ve mal 
kayıplarını önlemek için de mücadele 
ediyor.
Köklü kurumsal geçmişi 1914 yılı ''Umur'u 
Nafıa Müdüriyet-i Umumiyesi''ne kadar 
uzanan DSİ Genel Müdürlüğünün 
Türkiye'nin su ve enerji gücü olarak 
faaliyetlerini sürdürdüğünü belirten DSİ 
Genel Müdürü Mehmet Akif Balta, “Bizler 
maziden atiye uzanan, tarihini 'İnsanı 
yaşat ki devlet yaşasın' ilkesinin üzerine 
inşa eden köklü bir geleneğin 
mensuplarıyız. 18 Aralık 1953 yılında 
kurulan Genel Müdürlüğümüz kurulduğu 
tarihten bu yana 'Su Vatandır' anlayışıyla 

çalışmalarını sürdürerek işletmeye aldığı 
baraj ve göletler ile 183 milyar metreküp 
su depolama kapasitesi geliştirmiştir. 
Tamamlanan projeler ile 71 milyon dekar 
arazi sulamaya açılmış, yaklaşık 2 milyon 
hektar alan taşkınlardan korunmuştur. 
Hizmete alınan içme suyu tesisleri ile yıllık 
5,2 milyar metreküp memba kalitesinde 
içme suyu temin edilmektedir. Güç ve 
ilhamını aziz milletimizden alan DSİ dün 
olduğu gibi bundan sonrada hayata 
geçireceği projeler ile Türkiye Yüzyılına 
damga vurmaya devam edecektir.” dedi.
“NEVŞEHİR'DE, 50 BİN 699 DEKAR 
ARAZİYİ SUYLA BULUŞTURDUK”
Nevşehir'e yapmış oldukları DSİ yatırımları 
hakkında açıklamalarda bulunan DSİ 
Genel Müdürü Balta, “Özellikle modern 
sulama projelerimiz ülkemiz için son 
derece önem arz etmektedir. Son 21 yılda 
Nevşehir'de inşa ettiğimiz 11 sulama tesisi 
ile 50 bin 699 dekar tarımsal araziyi 
sulamaya açtık.” diye konuştu.
“NEVŞEHİR'İMİZE 3 BARAJ, 2 GÖLET 
VE 8 ADET YERALTI DEPOLAMASI 
KAZANDIRDIK”
Nevşehir'de refah düzeyinin artması için 
son 21 yılda; 59 adet tesis ile 2 milyar 851 
milyon 646 bin TL yatırım yaptıklarını 
vurgulayan Balta, Nevşehir'de son 21 yılda 
3 baraj, 2 gölet ve 8 yeraltı depolaması 
inşa ederek 50,24 milyon metreküp su 
depolama hacmine ulaştıklarını söyledi.
NEVŞEHİR'E MENBA KALİTESİNDE 
İÇMESUYU
DSİ Genel Müdürü Balta, “Diğer taraftan 
son 21 yılda tamamladığımız 4 adet 
içmesuyu tesisi ile yaklaşık 155 bin 968 
kişinin ihtiyacını karşılayacak olan, yıllık 
5,14 milyon metreküp içmesuyu temin 
ediyoruz. 

Ayrıca Nevşehir'de taşkın riskini azaltmak 
için son 21 yılda tamamlanan 24 adet 
taşkın koruma tesisi ile Nevşehir şehir 
merkezi, 24 adet yerleşim yeri ve 1200 
dekar arazinin taşkın kontrolü sağlanmıştır. 
6 adet taşkın koruma tesisinin de inşaat 
çalışmaları devam etmektedir. Hayata 
geçirdiğimiz taşkın koruma tesisleri ile 
taşkın riskini azaltıyor, vatandaşlarımızı ve 
toprağımızı güvence altına alıyoruz.” dedi.
“TOPLULAŞTIRMA VE TARLA İÇİ 
GELİŞTİRME YATIRIMLARIMIZ İLE 
TOPRAĞIMIZ DAHA KIYMETLİ”
Arazi Toplulaştırma ve Tarla İçi Geliştirme 
Hizmetleri kapsamında Nevşehir'de 1 adet 
işin tamamlanarak 172 bin 520 dekar 
alanda arazi toplulaştırma tescili 
yapıldığına dikkat çeken Genel Müdür 
Mehmet Akif Balta, “Nevşehir'de 6 adet 
yerleşim birimi, arazi toplulaştırmasından 
faydalanmaktadır. Toplulaştırma ve tarla içi 
geliştirme hizmetleri ile toprağımız daha 

kıymetli ve daha verimli olmaktadır.” 
şeklinde konuştu.
“NEVŞEHİR TARIMINI 
BEREKETLENDİREN “SU” 
TÜRKİYE'NİN ENERJİSİNE KATKI 
SAĞLADI”
Nevşehir'de son 21 yılda 6 adet 
hidroelektrik enerji (HES) tesisi işletmeye 
alınarak yıllık 357,93 milyon kilowatt saat 
enerji üretimi sağlandığını ifade eden 
Balta, “Kurulu gücü 87,33 megawatt olan 
bu tesisler sayesinde milli ekonomimize, 
yalnızca enerji alanında yıllık 815 milyon 
TL katkı sunuyoruz. 31 Aralık 2023 tarihi 
itibariyle yaklaşık 148 bin 750 hanenin 
enerji ihtiyacını Nevşehir'de kurulu olan 
HES'lerle karşılıyoruz” dedi.
Çalışmaların devam edeceğini vurgulayan 
Genel Müdür Balta, “DSİ Genel Müdürlüğü 
olarak hayata geçirdiğimiz projeler 
hakkında değerli Nevşehirlilerden, özellikle 
de tesislerimizden birebir faydalanan 
çiftçilerimizden almış olduğumuz olumlu 
geri dönüşler bizi ve ekibimizi motive 
ediyor. Bugüne kadar olduğu gibi bundan 
sonraki süreçte de ekonomik gelirimizi 
artıracak, milletimizin refah düzeyini 
yükseltecek, özetle “Türkiye Yüzyılı” 
idealimizi perçinleyecek projeleri hayata 
geçirmeye devam edeceğiz.” diye koştu. 
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29 Mart 2024 Cuma

evşehir Belediyespor ve Siirt İl NÖzel İdaresispor maçı 3 Nisan 
Çarşamba günü saat 15.00'da 

Nevşehir Gazi Stadında oynanacak.

25. haftada deplasmanda Orduspor 1967 
A.Ş.'ye 4-3 yenilerek 3 puana veda eden 
Nevşehir Belediyespor 23 puanla ligde 12. 
sırada yer alıyor. HABER: HİLAL GÖKTAŞ

Nevşehir Belediyespor, Siirt
İl Özel İdaresispor'u ağırlayacak

İl Spor Güvenlik
Kurulu Toplantısı yapıldı

Nevşehir İl Spor Güvenlik Kurulu 
Toplantısı gerçekleştirildi.
Nevşehir Valiliği toplantı salonunda 
gerçekleştirilen toplantı, Nevşehir Valisi 
Ali Fidan başkanlığında yapıldı.
Toplantıda Nevşehir'de çeşitli branşlarda 
düzenlenen müsabakalarda alınan ve 
alınması planlanan güvenlik tedbirleri 
değerlendirildi.

Toplantı Vali Fidan'ın yanı sıra İl 
Jandarma Komutanı Jandarma Kıdemli 
Albay Bahittin Murat Yakın,  İl Emniyet 
Müdürü Ali Loğoğlu, İl Sağlık Müdürü 
Hasan Tartar, Gençlik ve Spor İl Müdürü 
Muhsin Özdemir, İl Milli Eğitim Müdürü 
Yusuf Yazıcı, ilgili yöneticiler ve amatör 
spor kulübü yöneticilerinin katılımıyla 
gerçekleştirildi. HABER: SEZER ALTUNOK

TFF 3. Lig 4. Grupta mücadele eden Nevşehir Belediyespor 
kendi evinde Siirt İl Özel İdaresispor ile karşılaşacak.


